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Vraag aan het college t.b.v. domeinvergadering Fysiek 23-11-2021 
 
In de berichtgeving omtrent de nieuwe dienstregeling van Arriva staat vermeld: 
Wat volgens Arriva meespeelt, is de wens van de gemeente om in de stad meer ruimte te 
maken voor fietsers en voetgangers en de beschikbaarheid van het Vrijthof? 
 
Is deze wens aan Arriva door de gemeente meegedeeld? 
Zo ja, heeft men dan overwogen dat dit ten koste ging van OV-lijnen in de stad? 
Zo ja, heeft men dit met buurtnetwerken en de raad of enige wijze gedeeld? 
Wanneer heeft u kennis genomen van de nieuwe dienstregeling van Arriva met deze 
ingrijpende consequenties voor met name inwoners die op het openbaar vervoer zijn 
aangewezen. 
 
 
Bennie van Est 
Fractievoorzitter 50PLUS Maastricht 
 


